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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan kívánják tehermentesíteni, segíteni a 
menhelyeket, hogyan és mikor kívánnak véget vetni a felelőtlen állattartásnak?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

 

Az állatvédők munkájában az egyik legnagyobb kihívást a nem kívánt szaporulatok jelentik, 
amelyek a felelőtlen állattartók miatt jönnek a világra. Emiatt van annyi kóbor kutya és cica, akik 
aztán szabadon szaporodnak, s mindennapos eset, hogy alig pár hetes (esetenként pár napos) 
kiskutyákat és kiscicákat találnak civilek dobozban, nejlonszatyorban vagy csak a semmiben, 
kidobva az út szélén, árokparton, kukában. A menhelyek természetesen befogadják ezeket az 
apróságokat, hiszen képtelenek magukra hagyni a kisállatokat, azzal a biztos halálnak tennék ki 
őket. Azonban ez minden szempontból megterheli a menhelyeket. Elképesztő terhet jelent ez 
számukra mind anyagilag, mind az elvégzendő munka szempontjából. Mások felelőtlenségét, 
gonoszságát ők próbálják jóvá tenni. Sajnos, sokszor elbuknak, hiszen a menhely csupa 
veszélyforrás a kölyökállatoknak, akik ott számtalan életveszélyes fertőzésnek vannak kitéve.

Végeláthatatlan szélmalomharcot vívnak az állatvédők.

Kérdezem Önt:

• Hogyan kívánják tehermentesíteni, segíteni a menhelyeket, hogyan és mikor kívánnak véget 
vetni a felelőtlen állattartásnak?

Várom válaszát.

 

Arató Gergely
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